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Zápis z jednání  
oblastního výboru ČJF –  Severomoravská oblast  

č. 1/2023 
Den konání per rollam 12/2022 - 01/2023 
Místo konání  
Čas  Od  Do   

     
Přítomnost členů OV Radovan Šalek, Ing. 

předseda 
 

Klára Šalková, Ing. 
Členka OV 

 

Karolína Holá 
Členka OV 

 

Čeněk Šrubař, JUDr. 
Člen OV 

 

Jaroslav Kincl, Mgr. 
Člen OV 

 

Jan Kubrický 
Člen OV 

 

Richard Bauer 
Člen OV 

 

 Jarmila Měrková - sekretářka  
Přítomnost hostů xx  
Přítomnost dalších osob  xx  

  
 

 
 Jednání per rollam: 

1.  Výkonnostní odznaky. 
2.  Nejúspěšnější sportovci SMO za rok 2022. 
3.  Logo oblasti. 
4.  Stanovisko OV k dokumentu „Kritéria pro výběr OCM a OCM trenéři“ 
5.  Zkoušky rozhodčích, refreshe 2023. 
6.  Zvýšení kvalifikace rozhodčí Andrea Laštůvková. 
7.  Jmenování komisařem ZZVJ Richarda Bauera. 
8.  Dokument vzdělávání. 
9.  Školení k programu Hubertus. 
10.  Schválení nových subjektů. 
11.  Podnět z konference SMO. 
12.  Podněty VV. 
13.  -- 

Přijatá usnesení per rollam: 
1. 

Usnesení  
č. 1/12/22 

OV doporučil vydání výkonnostních odznaků členům SMO, kteří splnili 
požadovaná kritéria pro jejich vydání. Jmenný seznam jezdců včetně 
dosaženého stupně výkonnostního odznaku je přílohou tohoto zápisu. 

Hlasování Pro: 7                              Proti: 0                                       Zdržel se: 0 
2. 

Usnesení  
č. 2/12/22 

Na základě podaných návrhů garantů pro jednotlivé disciplíny OV schválil 
předložený seznam jezdců, kteří obdrží ocenění na galavečeru SMO jako 



 
 

2 
 

nejúspěšnější sportovci za uplynulou sezonu r. 2022. Jmenný seznam jezdců 
je přílohou tohoto zápisu. 

Hlasování Pro: 7                              Proti: 0                                       Zdržel se: 0 
3. 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

OV vyhlásil konkurz na podání návrhu nového oblastního loga. Podmínky 
konkurzu: 
1. Logo musí být ve tvaru, který umožní jednoduché grafické zadávání pro 
všechny reklamní účely. 
2. Jednoduchá kompozice, pokud možno v co nejmenším počtu barev. 
3. Popisek k vysvětlení, co logo znázorňuje a proč to znázorňuje právě tímto 
způsobem. 
4. Návrh loga poslat do 6. 1. 2023 na adresu: jaroslav.kincl@seznam.cz,           
a to ve formátu PDF. 
5. Po datu 6. 1. 2023 budou zveřejněny všechny návrhy log, o kterých budou 
hlasovat členové SMO s tím, že tři loga postupují do finálního kola výběru. 

Usnesení 
č. 3/12/2022 

OV schválil vyhlášení konkurzu na podání návrhu nového oblastního loga. 

Hlasování Pro: 7                              Proti: 0                                       Zdržel se: 0 
4. 
 

OV schválil per rollam dne 26. - 27. 11. 2022 a následně vydal nesouhlasné 
stanovisko   k vydanému dokumentu „Kritéria pro výběr OCM a OCM trenéři“, 
s odkazem na dokument ČJF „Oblastní centra mládeže (OCM) …..Organizaci 
práce a podmínky činnosti v oblastních centrech mládeže řídí oblastní 
výbory příslušné oblasti“. Dokument schválen VV ČJF dne 25. 6. 2021. 
Stanovisko OV SMO bylo odesláno e-mailem na sekretariát ČJF. 

Usnesení 
č. 4/12/2022 

OV vydal nesouhlasné stanovisko k dokumentu „Kritéria pro výběr OCM              
a OCM trenéři“, který vydala ČJF jako závazné stanovisko pro všechny oblasti. 

Hlasování Pro: 7                              Proti: 0                                       Zdržel se: 0 
5. OV SMO navrhuje v roce 2023 uspořádat: 

- Zkoušky rozhodčích pro skoky, termín: 12. 2. 2023, hlavní komisař: 
Radovan Šalek, komisaři: Jan Metelka, Richard Bauer. 

- Zkoušky nových stewardů všech disciplín, termín: 24. – 26. 2. 2023 
Ostrava, hlavní komisař: Radovan Šalek, komisaři: Jan Metelka, 
Richard Bauer. 

- Refresh stewardů všech disciplín, termín: 25. 2. 2023, Ostrava. 
Školitelé: Radovan Šalek, Jan Metelka a Richard Bauer. 

Usnesení 
č. 5/01/2023 

OV SMO požádal VV o schválení konání zkoušek rozhodčích pro skoky, 
zkoušek nových stewardů a refreshe stewardů v navrhovaných termínech 
včetně návrhu složení zkušebních komisí a školitelů.  

Hlasování Pro: 7                              Proti: 0                                       Zdržel se: 0 
 VV bylo schváleno dne 17. 1. 2023. 

6. 
Usnesení  

č.6/01/2023 

OV SMO oblasti doporučuje VV schválit zvýšení kvalifikace na národní 
rozhodčí skoky, Andree Laštůvkové, F1159, která splnila stanovené podmínky. 

Hlasování Pro: 7                              Proti: 0                                       Zdržel se: 0 
7.  

Usnesení  
č. 7/01/2023 

OV SMO doporučuje VV schválit jmenování zkušebním komisařem ZZVJ 
Richarda Bauer, H0128. 

Hlasování Pro: 7                              Proti: 0                                       Zdržel se: 0 
8. OV SMO připomínkoval chystané změna v Dokumentu vzdělávání. Veškeré 

připomínky byly odeslány na sekretariát ČJF dne 13. 1. 2023 a jsou přílohou 
tohoto Zápisu.   
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Usnesení  
č. 8/01/2023 

OV SMO připomínkoval chystané změny v Dokumentu vzdělávání a žádá           
o jejich zapracování do předmětného dokumentu. Zároveň žádá předsedkyni 
komise pro vzdělávání o zpětnou vazbu, tj. jak byly připomínky k dokumentu 
ze strany komise pro vzdělávání akceptovány.  

Hlasování Pro: 7                              Proti: 0                                       Zdržel se: 0 
9. Na základě dohody mezi ČJF a SMO bylo dohodnuto školení ke 

zpracovatelskému programu HUBERTUS. Školení pro členy SMO, Zlínské         
a Jihomoravské oblasti se uskuteční v pátek, dne 3. 3. 2023, v Olomouci, 
v prostorách restaurace Jízdárna. Pozvánka je zveřejněna na webu naší 
oblasti. Přihlášky lze podávat prostřednictvím JISu. 

 OV bere na vědomí. 
10. 

Usnesení  
č. 10/01/2023 

OV SMO schválil přijetí nových subjektů: 
- JK EN VOGUE – Karlov, z.s. 
- Ing. Kateřina Krzikallová, Ph.D. 
- Stáj S.E.N. Pohořany z.s. 
- Stáj Chorpos Starý Bohumín, z.s. 

Hlasování Pro: 7                              Proti: 0                                       Zdržel se: 0 
11. OV SMO se zabýval podněty, které vzešly z volební konference, která se 

konala dne 24. 1. 2023, v Klimkovicích. Jednalo se o následující podněty: 
1) Informace k akreditaci ČJF pro vzdělávání. 
2) Upřesnění částky určené na odměny sekretářů oblastí, uvedené v rozpočtu 
ČJF pro rok 2023. 
3) Určení klíče pro výpočet výše částky z rozpočtu SMO, určené na 
dofinancování dotovaného programu Hubertus. 
4) Doplnění informace o použití poplatku 15,00 Kč/start.  

Usnesení  
č. 

11/01/2023 

OV SMO schvaluje podání podnětu VV k problematice akreditace, platů 
sekretářů, výpočtu podílu vlastních zdrojů ze SMO na program Hubertus             
a k objasnění poplatku 15,00 Kč/start. 

Hlasování Pro: 7                              Proti: 0                                       Zdržel se: 0 
12. Podněty pro VV a Radu ČJF: 

Usnesení  
č. 

11/01/2023 

OV SMO schvaluje podání podnětu VV k problematice akreditace ČJF pro 
vzdělávání, odměn sekretářů, výpočtu podílu vlastních zdrojů ze SMO na 
program Hubertus a k objasnění poplatku 15,00 Kč/start, konkrétně: 
 
1. Na konferenci SMO pan Holub informoval o akreditaci ČJF pro vzdělávání. 
„Prosíme o zaslání informací, jaká bude organizace. Např., kdo bude 
organizovat školení (centrála nebo oblasti), kde budou probíhat tato vzdělávání 
(centrála nebo oblasti). Tyto informace žádáme z důvodu, že naše oblast má 
zájem školení a kurzy pořádat“.  
 
2. Žádost o upřesnění částky v rozpočtu ČJF pro rok 2023.  
„V rozpočtu ČJF je uvedena částka, která je určená na odměny/platy sekretářů 
oblastí cca o 1 milion Kč vyšší, než odpovídá historicky dohodnutým částkám, 
určeným na odměny sekretářů. Vzhledem k tomu, že se jedná o poměrně velké 
navýšení v době, kdy jsme členskou základnou tlačeni k šetření, žádáme, aby 
byly zveřejněny částky odměn jednotlivým sekretářům/sekretářkám oblastí,            
s případným odůvodněním výše jejich odměn/platů“. 
 
3. Konference pověřila OV, aby projednal stanovení výše částky příspěvku 
SMO na dofinancování dotovaného programu Hubertus (vlastní zdroje). „Dle 
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našich propočtů výše částky 45 000,00 Kč neodpovídá stanovenému klíči 
(procentuální zastoupení oblastí v ČJF). Prosíme o vysvětlení“.  
 
4.  Konference SMO oblasti pověřila OV k zjištění způsobu použití poplatku 
15,00 Kč/start. „Jedná se o publikování srozumitelného klíče nebo vysvětlení 
systému“.  
 

 Příští jednání OV dne: 03-02/2023 V Sobotíně 
 
        Zapsala: Jarmila Měrková 


